



## **Axel Perez**

Axel Perez's Sensational Stunt Performance In 2016, at the young age of 17, Axel, with his exceptional talent for performing and extraordinary balancing skills, won the gasps and praise of all four judges on the highly renowned "America's Got Talent." He will be coming to Denver for the "2024 Chinese New Year Gala," where his act is expected to become the most astonishing and beloved performance among the audience.

Over the years, Axel Perez has been touring across America, not limited to acrobatic performances but also widely proficient in skateboarding, basketball, and soccer, all of which he excels at.

## His Performance on Youtube

<u>https://youtu.be/seXmrkfbr94?</u> <u>si=fpWeCTtQKZL5HSNA</u>

## **Axel Perez**

2016年,Axel Perez年仅17岁,便凭借他的非凡表演才华和出色的平衡技术,在全美最炙手可热的才艺竞技节目"America's Got Talent"中,赢得了评委们的惊叹与赞赏。如今,Axel即将光临丹佛,参加"2024迎新春盛大联欢",他的精彩表演势必会成为令观众们惊叹与热爱的焦点。

在过去的几年里,Axel Perez在美国各地进行巡回演出,他的表演不仅限于杂技,他还涉猎广泛,包括滑板、篮球和足球等,都展现出了他的高超技艺。



